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Vragen   

Inleiding 
 
Dank voor alle stukken die ik mocht ontvangen. 
Toch lijkt het dossier op onderdelen niet compleet. Ik mis met name 
delen van de gang van zaken zoals die gespeeld hebben in de tweede 
helft van 2022 en begin 2023. 
Uit het dossier (mails en whatsapp-berichten) blijkt dat wethouder 
Martens veelvuldig contact heeft gehad met personen die uiteindelijk 
de opdracht hebben 'gewonnen' ten behoeve van de huisvesting van 
Oekraïners te Heibloem. Mij lijkt dat een vreemde situatie. Dat je 
eerst gezamenlijk met één partij bespreekt wat de oplossing moet / 
kan zijn en vervolgens een concurrentiegerichte dialoog uitschrijft op 
basis van dat daarvoor met partijen bedachte plan.  
 
Vragen 
 
1. Dus graag had ik uitleg van uw college hoe u tegen die gang van 
    zaken aankijkt.  
 
2a. Heeft u als college naar deze 'oplossing' toegewerkt en was het 
     dus voor de inwoners van Heibloem eigenlijk onontkoombaar dat 
     op basis van uw vooropgezet doel, dat de Oekraïners gehuisvest 
     zouden worden in Heibloem.  
2b. En dat u eigenlijk in 2022 al wist dat de kans groot zou zijn dat 
     de Oekraïners gehuisvest zouden worden in Heibloem? 
 
 



 
3a. Wie was portefeuillehouder van het opstellen van de 
      beleidsuitgangspunten voor de concurrentiegerichte dialoog die 
      hebben geleid tot een vertrek van de Oekraïners van Landgoed 
      Leudal naar Heibloem?  
3b. En wat heeft geleid tot het besluit met nummer 4030? 
  
4. In uw antwoord op vraag 1 (2e vervolgraadsvraag 2024-26) geeft 
    u aan dat wethouder Martens geen gesprek heeft gevoerd met  
    Real Estate. Hoe verklaart u dan de mail, die u mij toestuurde in 
    het dossier, van 18 oktober 2022 waarin wethouder Martens een 
    mail ontvangt van Focus Real Estate waarin duidelijk staat dat er 
    wel een gesprek is geweest en ook een vervolggesprek wordt 
    ingepland? Overigens bevestigt de wethouder die afspraak in 
    diezelfde mail. 
 
5. Collegestuk 4030 blijft u maar onder de geheimhouding houden. Ik 
    verzoek u in ieder geval het collegeadvies zelf en het besluit 
    openbaar te maken en eventueel geheime gegevens (wat die ook 
    zijn) eruit te halen.   
 

  
Datum:  Ambtelijk advies  
Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden 
 
1. In het voorjaar van 2022 stonden gemeenten voor een belangrijke 
en urgente taak om ontheemden uit de Oekraïne te huisvesten. Op 
Landgoed Leudal konden snel 20 eenheden beschikbaar worden 
gesteld voor de duur van zes maanden. Dit was echter geen 
structurele oplossing; de bestemming liet de huisvesting niet toe. Er 
zijn verschillende oriënterende gesprekken gevoerd en er is gekeken 
naar oplossingen voor tijdelijke woonruimte. Er is daarmee niet 
alleen met deze partij gesproken, maar ook met anderen. Belangrijk 
is dat in geen van de gevallen meer is gebeurd dan oriënteren. 
Immers, het model van een concurrentiegerichte dialoog is gevolgd 
om een keuze te maken voor een passende oplossing. De geschetste 
beeldvorming is daarmee niet in lijn met de werkelijke stappen. Er is 
niet naar een doel of oplossing geredeneerd.  
 
2a. Onder verwijzing naar het antwoord op vraag 1 is niet naar deze 
oplossing toegewerkt.  
2b. Wij verwijzen naar het antwoord op vraag 2a.  
 
3a en b. Wethouder Martens. Het betreft immers een 
volkshuisvestelijk vraagstuk: de realisatie van 20 tijdelijke woningen, 
die na huisvesting van ontheemden voor andere woningzoekenden 
worden ingezet.  
 
4. De vraag ging over mogelijke oplossingen voor opvang van 
vluchtelingen op het Widdonckterrein. Op 13 en 28 oktober 2022 
heeft weliswaar overleg plaatsgevonden met Focus en Rendifo, dit 
had echter betrekking op de onderwijshuisvesting op het 
Widdonckterrein in Heibloem. In december vond een bedrijfsbezoek 
plaats bij C3 Living in Panningen.  
 
5. Er is geen beroep ingesteld tegen de uitspraak van de 
Voorzieningenrechter van de Rechtbank Limburg in de zaak rondom 
een eventuele aanbestedingsprocedure. De geheimhouding is daarom 
opgeheven.  
 

 
Besluit college of  Datum: 1-7-2024 



Besluit van (wie): College B&W portefeuillehouder 
Besluit luidt: Akkoord 
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Vragen   

Inleiding 
 
In 2022 is gezocht naar oplossingen voor de huisvesting van  
Oekraïense ontheemden in de gemeente Leudal. Diverse partijen 
gaven aan in een oplossing te kunnen voorzien. Ook is gezocht naar 
mogelijkheden op eigen / gemeentelijke grondposities. Hierbij zijn 
ook informatief gesprekken gevoerd met Focus Real Estate. Aan deze 
gesprekken heeft wethouder Martens niet deelgenomen. In december 
2022 heeft wethouder Martens samen met een ambtenaar een 
bezoek gebracht aan de locatie van C3 te Panningen.  
 
Vragen 
 
1a. De vraag was of wethouder Martens op de hoogte was/ dan wel 
     zelf deelgenomen heeft aan één of meerdere gesprekken? Graag  
     ontvangen wij een overzicht wanneer wethouder Martens in 2022  
     heeft gesproken met (iemand van) Focus Real Estate en wat de  
     inhoud van die gesprekken was?  
 
1b. Ook ontvangen we graag een overzicht van wanneer er ambtelijk 
      overleg is gevoerd met (iemand van) Focus Real Estate in 2022  
      en wat de inhoud van die gesprekken waren. 
 
 
 
 
 



 
Inleiding 
 
De e-mails en whatsappberichten die verstuurd zijn vanuit het  
account van wethouder Martens inzake het onderwerp ‘opvang 
vluchtelingen Oekraïne in Heibloem’ worden ter inzage gelegd bij de 
griffie. 
 
Vraag 
 
2. Wanneer mogen we deze ontvangen? 
 
Inleiding 
 
Door bureau Necker is geadviseerd (en als beheersmaatregel in de 
praktijk gebracht) dat wethouder Martens zich onthoudt van 
deelname aan beraadslagingen en stemmingen betreffende Landgoed 
Leudal zolang de ‘kwestie ten aanzien van de vestiging van 
arbeidsmigranten’ niet is opgelost. 
 
Vragen 
 
3a. Legt u dit letterlijk uit? Met andere woorden. Mag wethouder 
     Martens wel betrokken zijn voor en na de collegevergadering bij 
     adviezen waarbij hij in de collegevergadering niet deelneemt?  
3b. Kan het zo zijn dat collegeadviezen worden voor besproken en 
      voorbereid door wethouder Martens en dan ‘formeel’ ingebracht 
      worden door wethouder Graef?  
3c. Als dat zo is, hoe vindt u dat zich dat verhoudt tot het 
      integriteitsadvies? 
 
Inleiding 
 
Om elk misverstand ter zake te voorkomen heeft wethouder  
Martens in het geval van Flexhotels BV zich eveneens  
onthouden van deelname aan beraadslaging en stemming (zie 
inleiding bij punt 3 hierboven). 
 
Vraag 
 
4. Hoe geeft u invulling aan het vereiste quorum in de 
    collegevergadering? Met andere woorden, als één van de 
    collegeleden buiten de wethouders Martens en van Helden afwezig 
    is in een vergadering waar over Landgoed Leudal wordt 
    gesproken, wordt de vergadering dan voortgezet of verschoven? 
 
Inleiding 
 
De concurrentiegerichte dialoog, waaraan FlexHotels B.V.  
deelnam, is formeel afgerond met een collegebesluit op 29  
augustus 2023 (Z/23/123554/366368). Wethouder Martens  
was voor dit voorstel portefeuillehouder. Hierin is enkel  
geconcludeerd dat vier partijen hebben ingeschreven, dat  
drie daarvan niet voldeden aan de gestelde criteria (voldeden  



niet aan de bestemmingsvereiste) en één partij zich heeft  
teruggetrokken. Dit besluit volgde op een eerder voorstel op  
grond waarvan besloten is dat onder meer door FlexHotels  
B.V. niet voldaan werd aan de minimale eisen die aan  
aanbieders gesteld werden. Daarmee kwam voor Flexhotels  
B.V. een einde aan de deelname aan de concurrentiegerichte  
dialoog. Dit voorstel is onder verantwoordelijkheid van  
wethouder Graef ingebracht. Wethouder Martens heeft noch  
aan de beraadslaging noch aan de stemming over dit voorstel  
deelgenomen. 
 
Vragen 
 
5a. Graag ontvangen wij het voorstel dat blijkbaar door wethouder 
     Graef is ingebracht en waar het criterium dat Landgoed Leudal 
     ‘uitsluit’ is vastgesteld.  
5b. Heeft wethouder Martens in de voorbereiding naar dat advies 
      (inhoudelijk) een rol gespeeld?  
5c. Is daar vooraf overleg over geweest?  
 
Inleiding 
 
Op dit voorstel berust nog steeds geheimhouding omdat niet  
voldaan is aan de eisen voor openbaarmaking die in de  
besluitvorming zijn vastgelegd. Het voorstel kan desgewenst  
voor raadsleden onder geheimhouding ter inzage worden  
gelegd bij de griffie. 
 
Vragen 
 
6a. Waarom en welke onderdelen van dat besluit vallen onder de 
      geheimhouding? 
6b. Collegestuk 4191 staat in IBabs onder de openbare stukken.  
      Is dat stuk daarmee openbaar; deze vraag omdat op het stuk 
      zelf geheim staat? 
 

  
Datum:  Ambtelijk advies  
Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden 
 
1a.  
1b.  
 
2.  
 
3a.  
3b.  
3c.  
 
4.  
 
5a.  
5b.  
5c.  
 
6a.  
6b.   

 



Datum:  
Besluit van (wie):  

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 

Besluit luidt:  
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Vragen  

1. In 2022 zijn er al gesprekken gevoerd met Focus Real Estate over 
de opvang van vluchtelingen op het Widdonckterrein. 
Was wethouder Martens hiervan op de hoogte en / of heeft hij aan 
één of meerdere gesprekken deelgenomen? 
Indien hij ervan wist en/of deelgenomen heeft graag inzage in wat 
daar is besproken. 

 
2. Graag ontvangen wij inzage in de mails en whatsappberichten die 

vanuit het account van wethouder Martens zijn verstuurd inzake 
het onderwerp ‘opvang vluchtelingen Oekraïne in Heibloem’ en 
alles wat daarbij hoort. 
Indien nodig doen we dat door een beroep te doen op het 
volgende: 
1. Onze rol als raadslid. 

Op grond van artikel 169 van de Gemeentewet dient het college 
aan de raad ‘mondeling of schriftelijk de door een of meer leden 
gevraagde inlichtingen te geven, tenzij het verstrekken ervan in 
strijd is met het openbaar belang’. 

2. Indien nodig op grond van de Wet open overheid. 

 
3. Wethouder Martens mag in het kader van de integriteit niet 

deelnemen aan zaken die Landgoed Leudal aangaan. 
Valt Flexhotels BV hier ook onder? 



 4. Indien Flexhotels BV hieronder valt wat is dan de reikwijdte van de 
afspraak dat wethouder Martens op geen enkele wijze betrokken 
wil zijn als het gaat om Landgoed Leudal/ Flexhotels? 

 
5. In de concurrentie gerichte dialoog huisvesting vluchtelingen was 

Flexhotels BV partij. 
Zijn er voorstellen in het college behandeld waar wethouder 
Martens bij aanwezig was, of sterker nog die hij heeft ingebracht 
terwijl hij in het kader van de integriteit geen ‘bemoeienis’ mocht/ 
zelf wil hebben met Landgoed Leudal/ Flexhotels BV? 

 
6. Zijn de criteria die vooraf golden en leidend waren bij de keuze 

voor een andere partij dan Flexhotels, mede bepaald door 
wethouder Martens of wist hij hiervan af? 
Zo ja is dat niet strijdig met uw eigen vastgestelde 
integriteitsregels met betrekking tot het dossier Landgoed Leudal? 

 
7. Is collegebesluit 4030 inmiddels openbaar gelet op punt 2 uit dat 

besluit? 
Zo ja bent u bereid dat te publiceren? 
Zo nee waarom niet? 

 
8. U heeft ons eerder meegedeeld grond aan te kopen om de 

huisvesting in Heibloem mogelijk te maken. 
Heeft u de grond getaxeerd? 
Mogen wij die taxatie ontvangen? 
Is inmiddels bekend welke prijs u heeft betaald, of gaat betalen? 
Kunt u aangeven op welke grond u zich als college bevoegd acht 
deze (mogelijke) aankoop te doen buiten de raad om? 
En kunt u aangeven welke regels in acht moeten worden genomen 
(juridisch en financieel) bij de aankoop van grond? 

 
Datum: 27.05.2024 Ambtelijk advies 

1. In 2022 is gezocht naar oplossingen voor de huisvesting van 
Oekraïense ontheemden in de gemeente Leudal. Diverse 
partijen gaven aan in een oplossing te kunnen voorzien. Ook 
is gezocht naar mogelijkheden op eigen / gemeentelijke 
grondposities. Hierbij zijn ook informatief gesprekken 
gevoerd met Focus Real Estate. Aan deze gesprekken heeft 
wethouder Martens niet deelgenomen. In december 2022 
heeft wethouder Martens samen met een ambtenaar een 
bezoek gebracht aan de locatie van C3 te Panningen. 

2. De e-mails en whatsappberichten die verstuurd zijn vanuit 
het account van wethouder Martens inzake het onderwerp 
‘opvang vluchtelingen Oekraïne in Heibloem’ worden ter 
inzage gelegd bij de griffie. 

3. Door bureau Necker is geadviseerd (en als beheersmaatregel 
in de praktijk gebracht) dat wethouder Martens zich onthoudt 
van deelname aan beraadslagingen en stemmingen 
betreffende Landgoed Leudal zolang de ‘kwestie ten aanzien 
van de vestiging van arbeidsmigranten’ niet is opgelost. Om 
elk misverstand ter zake te voorkomen heeft wethouder 



 Martens in het geval van Flexhotels BV zich eveneens 
onthouden van deelname aan beraadslaging en stemming. 

4. Zie het antwoord op vraag 3. 
5. De concurrentiegerichte dialoog, waaraan FlexHotels B.V. 

deelnam, is formeel afgerond met een collegebesluit op 29 
augustus 2023 (Z/23/123554/366368). Wethouder Martens 
was voor dit voorstel portefeuillehouder. Hierin is enkel 
geconcludeerd dat vier partijen hebben ingeschreven, dat 
drie daarvan niet voldeden aan de gestelde criteria (voldeden 
niet aan de bestemmingsvereiste) en één partij zich heeft 
teruggetrokken. Dit besluit volgde op een eerder voorstel op 
grond waarvan besloten is dat onder meer door FlexHotels 
B.V. niet voldaan werd aan de minimale eisen die aan 
aanbieders gesteld werden. Daarmee kwam voor Flexhotels 
B.V. een einde aan de deelname aan de concurrentiegerichte 
dialoog. Dit voorstel is onder verantwoordelijkheid van 
wethouder Graef ingebracht. Wethouder Martens heeft noch 
aan de beraadslaging noch aan de stemming over dit voorstel 
deelgenomen. 

6. Het criterium waaraan (in ieder geval) niet werd voldaan was 
voor drie van de vier deelnemers de bestemming. De 
bestemming (een woon- of maatschappelijke bestemming) is 
een normaal uitgangspunt uit hoofde van een goede 
ruimtelijke ordening. Immers, zo wordt het meest 
aangesloten bij de bestaande 
bestemmingsplanmogelijkheden. Dit heeft niets met 
Flexhotels als aanbieder te maken. 

7. Op dit voorstel berust nog steeds geheimhouding omdat niet 
voldaan is aan de eisen voor openbaarmaking die in de 
besluitvorming zijn vastgelegd. Het voorstel kan desgewenst 
voor raadsleden onder geheimhouding ter inzage worden 
gelegd bij de griffie. 

8. De grondprijs is bepaald op basis van de financiële analyse 
van Stec ter voorbereiding op de Nota Verkoopprijzen d.d. 23 
januari 2024. Deze onderlegger is niet openbaar, gelet op de 
onderhandelingsruimte die nodig is om actieve grondpolitiek 
te kunnen bedrijven. Er is nog geen overeenkomst 
aangegaan met de grondeigenaar. Totdat die 
overeenstemming is bereikt, wordt niet openbaar gemaakt 
onder welke condities die koop is aangegaan. De 
bevoegdheid tot het uitvoeren van privaatrechtelijke 
rechtshandelingen is op grond van artikel 160 Gemeentewet 
voorbehouden aan het college. Gelet op de rol van de raad is 
de mogelijkheid geboden wensen en bedenkingen naar voren 
te brengen. Dit is gedaan via een vertrouwelijke brief op 5 
december 2023. De aankoop is daarmee niet buiten de 
gemeenteraad om in gang gezet. Het kader voor de aankoop 
(en verkoop) van gemeentegrond is opgenomen in de 
Gemeentewet. Daarnaast is in de Nota grond- en 
vastgoedbeleid opgenomen op welke wijze hieraan door de 
gemeente Leudal invulling wordt gegeven. 

Datum: 28.05.2024 Besluit college of 
portefeuillehouder 

Besluit van (wie): College van B&W 

 Besluit luidt: Akkoord 
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Vragen N.a.v. informatie dit weekend wil ik de volgende vraag toevoegen: 

Vragen 

1. is het correct dat naast het voornemen om Oekraïners te 
huisvesten op de Heibloem nu er plannen (en aanvragen) zijn om op 
andere locaties op de Heibloem (oa cafetaria/café Heidegoud) nog 
andere groepen (arbeidsmigranten, vluchtelingen en anderen) te 
huisvesten? 
1.1 Zo ja, op welke locaties en voor welke doelgroep(en), alsmede 
voor hoeveel personen. 

2. is het college het met vragensteller eens dat het belangrijk is om 
waar het betreft het huisvesten van bijzondere doelgroepen als bijv 
vluchtelingen en arbeidsmigranten er onderzoek gedaan dient worden 
naar de draaglast die huisvesting geeft en de draagkracht van een 
gemeenschap (Heibloem). Alsook dat draaglast voor een 
gemeenschap en de draagkracht meegenomen dient te worden in de 
besluitvorming. 

 

  



 
Datum: 13.03.2024 Ambtelijk advies 

1. Op de locatie De Widdonck zijn geen plannen voor de huisvesting 
van arbeidsmigranten. Dit wordt in de beoogde situatie ook expliciet 
uitgesloten. Een informatieverzoek over de mogelijkheid van 
huisvesting van internationale werknemers op Meijelseweg 3 
(Heidegoud) is nog in behandeling. 

 
2. Het betreft de huisvesting van Oekraïense gezinnen. Er is geen 
sprake van huisvesting van internationale werknemers in 
onzelfstandige woonruimte. De vergelijking tussen beide doelgroepen 
is niet juist. Overigens geldt voor ieder initiatief, dat sprake moet zijn 
van een goede ruimtelijke ordening en een evenwichtige toedeling 
van functies aan locaties. De huisvesting van gezinnen op het terrein 
De Widdonck zien wij als passend. 

 
Datum: 19.03.2024 

Besluit van (wie): College van B&W 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

Besluit luidt: Akkoord 

 
 

  



Raadslid M. JanssenAfkomstig van

Ronduit OpenPolitieke groepering

Wethouder R. MartensPortefeuillehouder

2024-26Join- 
raadsvragenboek

Aan de raadsvragen van Samen Verder (22feb24, Join 2024-25) 
mogen de volgende vragen toegevoegd worden.

Vragen

1. Wij hebben begrepen dat de grond eigendom is van Rendiz, dat de 
gemeente die grond koopt en vervolgens weer verkoopt aan 
Wonen Zuid.
Is dit correct en zo ja, voor welk bedrag koopt de gemeente 
hoeveel m2 grond?

2. Voor welk bedrag wordt deze grond ‘doorverkocht’ aan Wonen

Vragen

(oorspronkelijke) Raadsvraag 
 

Communicatie over en op 
informatieavond van C3 Living 

Projectmanagement BV Panningen over 
haar plan realiseren tijdelijke huisvesting 

voor Oekraïense vluchtelingen op 
Widdonckterrein in Heibloem 

 
 

 

 
Datum binnenkomst 23feb24 
vraag op raadsgriffie + 
+ 30 kalenderdagen 
afhandelingstermijn  

 

 
Afdeling Ruimte 
+ + 
Team Ontwikkeling 

Afdeling Samenleving 
+ + 
Team Beleid 

 

 

 



Datum: 13.03.2024Ambtelijk advies

Zuid? 

 
3. Als de grond niet doorverkocht wordt aan Wonen Zuid, wat 

betaalt Wonen Zuid dan voor deze grond? 

 
4. Wat is de gemeente voornemens om na de periode van 15 jaar 

met deze grond te doen? 
Of belast het volgende colleges met ‘dit probleem’? 

 
5. Wie betaalt de 20 woningen? 

 
6. Wie legt de infrastructuur aan en betaalt deze? 

 
7. Wie is verantwoordelijk voor de kosten? 

 
8. De gemeente stelt zich garant voor 5 jaar huur? 

 
9. Om welk bedrag van een leegstaande woning per maand gaat het 

hierbij? 

 
10. Is dit inclusief of exclusief de kosten van gas, water en elektra, 

verzekering en andere bijkomende kosten? 

 
11. Bij een mutatie staat een woning gemiddeld een maand leeg. 

Betaald de gemeente ook mutatie-leegstand? 

 
12. Krijgen de woningen eigen huisnummers? 

Zo ja, krijgen ze dan ook eigen afvalcontainers? 
Zo niet, hoe wordt de afvalverwerking dan georganiseerd? 

 
13. Kan inzicht gegeven worden in de tijdsplanning m.b.t. het 

Voornemen? 

 
14. Hoe ziet het tijdspad eruit tot moment van opleveren woningen? 

 
15. Wat kan aangegeven worden over de medische zorg aan de 

Oekraïense vluchtelingen, de trauma-zorg, hoe dienen de 
vluchtelingen te voorzien in hun levensmiddelen en in het 
algemeen hun inkopen te doen? 

 
16. Hoe is voorzien in het onderwijs aan de kinderen? 

 
17. Is de gemeente het met Ronduit Open eens dat het voor m.n. de 

trauma-verwerking van de Oekraïense vluchtelingen niet gewenst 
is dat zij in een omgeving komen te verblijven met 
problematische situaties, zoals bijv. met andere huurders die 
zorgvragen hebben en hulpverlening behoeven? 

 



 
1. De onderhandelingen over de grondaankoop zijn nog niet 
afgerond. Overigens is het niet juist dat de grond wordt doorverkocht 
aan Wonen Zuid. De grond zal in erfpacht worden uitgegeven. 

 
2. De onderhandelingen over de gronduitgifte zijn nog niet afgerond. 

 
3. Wonen Zuid zal een erfpachtcanon betalen. Dit is een jaarlijkse 
vergoeding voor het gebruik en het recht van opstal. 

 
4. De grond kan na de periode van 15 jaar worden verkocht of voor 
een ander doel worden ingezet. Het hebben van grondposities wordt 
in algemene zin niet als een bezwaar of last gezien. Integendeel. 

 
5. De woningen worden door Wonen Zuid gekocht en geëxploiteerd. 

 
6. De onderhandelingen over de grondaankoop en daarmee ook van 
de staat van de grond zijn nog niet afgerond. 

 
7. Uiteindelijk worden de kosten, die samenhangen met de realisatie 
van eenheden, opgenomen in de grond- en opstalexploitatie. 

 
8. De gemeente is voornemens garant te staan voor het 
leegstandsrisico ingeval – na vertrek van de Oekraïense gezinnen – 
de woningen (deels) niet verhuurd worden. De periode waarvoor 
deze huurgarantie geldt is nog onderwerp van gesprek. 

 
9. De huurprijs is maximaal € 736 per maand (dit bedrag wordt 
jaarlijks geïndexeerd, zoals te doen gebruikelijk). 

 
10. De gebruikerslasten, voor zover aan de orde, worden niet gedekt 
/ vallen niet onder de garantie. 

 
11. Zie hiervoor het antwoord op vraag 8. 

 
12. Ja. 

 
13. De inzet is gericht op oplevering in de eerste helft van mei 2024. 

 
14. De omgevingsvergunning wordt beoordeeld, de gronden worden 
geschikt gemaakt, de units worden gefabriceerd en de 
contractafspraken worden vastgelegd. Dit vindt plaats in de komende 
twee maanden. 

 
15. De ‘status’ en het ‘levensonderhoud’ wijzigt niet. Er is enkel 
sprake van een verhuizing. 

 
16. Zie hiervoor het antwoord op vraag 15. 

 
17. Nee, wij het delen het standpunt niet dat er sprake is van een 
hoeveelheid en stapeling van problematische situaties. 
Datum: 19.03.2024 Besluit college of 

portefeuillehouder 
Besluit van (wie): College van B&W 



Besluit luidt: Akkoord 

 

 
 
 

 


